
V Libochovanech dne 26. března 2007 

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

V uplynulých dnech jsme v obci zaznamenali několik aktivit, které potěšily a několik, které těší méně. 

Ale to je stejné jako v běžném životě každého z nás. Ty potěšitelné mají kladný dopad pro tělesnou 

aktivitu našich nejmladších chlapců, kteří poctivě trénovali celou zimu, aby mohli v tomto období 

nastoupit v prvních fotbalových zápasech za mateřskou jednotu Sokola Libochovany. V nových 

dresech, na něž obec přispěla částkou 10 000,- Kč, se každý cítil určitě skoro jako reprezentant. I když 

ta sportovní zápolení trochu bolí a výsledky nejsou vždy jenom o vítězství, jsem velmi ráda, že vedení 

dospělých, zvláště pak pana Kopeckého a Hráského, má kladný vliv na tyto malé sportovce. 

Další dobrou zprávou je úspěšná účast obce v krajském kole soutěže o nejlepší internetové stránky 

obcí a měst, každoročně celostátně vyhlašované. V konkurenci 15 zúčastněných obcí kraje jsme 

obsadili třetí místo. Jako jediní  z malých obcí z litoměřicka jsme se do soutěže přihlásili. Bližší 

informace najdete na jiném místě webových stránek obce. 

Velké oblibě se těší rukodělné činnosti, kterým se věnují středeční odpoledne v místní knihovně. 

Nedělní zájezd do pražského divadla Radka Brzobohatého na představení „Bóží dopuštění“ se líbilo, 

třebaže zájem o lístky nebyl takový, jak se předpokládalo. Možná se mělo víc propagovat. Je to 

poučení pro příště. Možná více příznivců najde plánovaný výlet rodičů s dětmi na nějakou atrakci 

v blízkosti hradu či zámku. Návrhy se vybírají. 

K té poněkud chmurnější části zprávy o aktivitách obyvatel patří excesy hrubosti a nezvladatelného 

vzteku alkoholem posílených jedinců, kteří dokážou napadnout fyzicky, slovně i demolicí majetku, nic 

netušící občany, ale  i ty, kteří se postaví na obranu. Smutné. Patří sem i ti, kteří si neváží společného 

majetku a nepořádek považují za normální projev svých nudných zábav. Nezbývá, než těchto jedinců 

litovat. Myslím, že ani neví, že finanční náklady oprav jejich neblahého působení jsou brány 

z hromádky, z níž by bylo možné zdokonalit stávající, či dokonce postavit něco nového. Snahy o 

vysvětlení zatím nedopadají na úrodnou mozkovou hmotu. Škoda. 

V tomto týdnu končí první čtvrtletí roku a to je čas pro první letošní bilancování. 

Hospodaření od počátku roku je v souladu s plánovaným rozpočtem. Výsledek o přiznání dotace z POV 

zatím nebyl zveřejněn, ostatní dotační tituly nebyly naším úřadem obeslány, bohužel nevyhovujeme 

zaměřením předpokládaných akcí vypisovaným titulům. 

Je objednáno zaměření příštích pozemků pro stavby RD v lokalitě nad školkou, předpokládám, že do 

konce roku tyto parcely budou mít nové majitele. 

  

  

   

Na shledanou za týden se těší starostka obce, Ivana Sklenářová  

 


